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Van: L < @gmail.com>
Verzonden: maandag 11 maart 2024 10:36
Aan: Gemeente
Onderwerp: zorgbrief noodopvang direct naast basisschool

Aan: 

Burgemeester, wethouders, leden van de gemeenteraad  
Gemeente Dalfsen 
Betreft: zorg opvang asielzoeker locatie Pr. Margrietstraat Lemelerveld 

Maandag 11 maart 2024 Lemelerveld 

Geachte Burgemeester, wethouders, leden van de gemeenteraad, 

Door middel van deze brief wil ik mijn ongenoegen en bezwaren uiten met betrekking tot het plan van de gemeente Dalfsen om een tijdelijke 
opvanglocatie voor 120 asielzoekers te vestigen op het grasveld bij basisschool de Sprankel!, direct grenzend aan het schoolplein. Ik wil hierbij 
benadrukken dat ik niet tegen het opvangen van vluchtelingen ben, maar wel tegen de gekozen locatie. De communicatie hierover en de 
gekozen plek zijn wat mij betreft onacceptabel. Het mededelen middels een brief in de brievenbus op vrijdagmiddag om 16 uur is niet zoals 
beschreven staat in de handreiking vanuit de VNG “het proces tot realisatie opvang asielzoekers”. Deze manier van communicatie heeft voor 
veel onrust gezorgd binnen de buurt, de schoolgemeenschap en het dorp Lemelerveld. 

Ik vind dat de gekozen locatie, naast een basisschool, niet geschikt is voor dergelijke huisvesting, gezien de potentiële risico’s die dit met zich 
meebrengt voor de veiligheid van de kinderen en de buurt. Elk kind verdient een veilige en beschermde omgeving om te kunnen leren, spelen 
en ontwikkelen. Een kinderopvang, peuterklas en basisschool is het begin van de wijde wereld van deze kinderen. Zij gaan uit hun vertrouwde 
omgeving van huis naar een nieuwe plek. Daar werken pedagogisch medewerkers en leerkrachten elke dag aan de veilige omgeving voor deze 
kinderen.  

De keuze van deze locatie baart mij daarom grote zorgen. Een groep van 120 asielzoekers op een grasveld direct grenzend aan het schoolplein 
lijkt geen verstandige keuze. Dit kan mogelijk leiden tot ongewenste situaties en confrontaties. Het is algemeen bekend dat grote groepen 



2

mensen op een beperkte ruimte een potentiële bron van spanning kunnen vormen. De, wellicht, getraumatiseerde mensen en de diverse 
achtergronden van deze 120 mensen verhoogt dit risico aanzienlijk. Het is onverantwoordelijk om deze risico’s te negeren. 

Het vestigen van een asielzoekersopvang, ongeacht de duur ervan, brengt ook logistieke onveiligheid met zich mee in de nabijheid van een 
basisschool. Denk hierbij aan zaken zoals voedselvoorziening, afvalafvoer, beveiliging en talloze andere zaken die aandacht vereisen. 

Bovendien leidt het tot verhoogde verkeersonveiligheid. Het parkeren van auto’s is op sommige momenten al een hinder voor ons als 
buurtbewoners. De basisschool heeft zich al jaren ingezet om dit te verbeteren, ook in overleg met de gemeente, maar tot op heden zijn er 
geen concrete plannen uit voortgekomen. Wij als buurtbewoners ondervinden tijdens de wintermaanden en regenachtige dagen veel hinder 
van geparkeerde auto’s op onze oprit. Ouders, opa’s en oma’s zetten even snel hun auto op de stoep of oprit aangezien het bij school een 
doodlopende weg betreft waar weinig parkeergelegenheid is en men ook nog weleens vast staat in de modder. Op dit kleine doodlopende 
stukje weg komen dan ook alle fietsers en wandelaars de weg over wat het voor automobilisten onoverzichtelijk maakt. De school is hier 
dagelijks druk mee om dit in goede banen te leiden maar is ook nog steeds op zoek naar een veiliger manier. Nog minder ruimte zal hier zeker 
niet aan bijdragen en komt de verkeersveiligheid niet ten goede. 

Daarnaast was er ook een plan van de basisschool om de buitenschoolse opvang, die momenteel plaatsvindt binnen het schoolgebouw, te 
verplaatsen naar het grasveld. Dit zou meer aandacht kunnen geven aan de groei en ontwikkeling van de kinderen en een betere locatie bieden 
dan wat er momenteel beschikbaar is. Echter, dit plan staat momenteel stil. 

Als gemeente Dalfsen zou men beter moeten weten en alles in het werk moeten stellen om de belangen en veiligheid van de plaatselijke 
bevolking, vooral die van de kinderen, te waarborgen. Is een “gedragen besluit” belangrijk voor de gemeente of “het leveren van en bijdrage 
aan het asielzoekersprobleem” of “het waarborgen van de veiligheid”? 

Ik verzoek dan ook met klem dat de gemeente op zoek gaat naar een nieuwe locatie die meer geschikt is voor de huisvesting van asielzoekers. 
Het is van cruciaal belang dat er een plek wordt gekozen die voldoet aan alle noodzakelijke veiligheidsvoorschriften en die de zorgen van de 
buurt en de ouders wegneemt. 

Als buurtbewoner, moeder en ook pedagogisch medewerkster van Sprankel! voel ik me niet gehoord. Tijdens de informatieavond die zal 
plaatsvinden op donderdag 14 maart ’24 zal mijn zorg wellicht ook overschreeuwd worden door het grote aantal overige bezorgde 
Lemelervelds.  
Met vriendelijke groet, 
L
Schoolstraat

 Lemelerveld 


